

#Enough! စစ်မက်ပဋိပက္ခ အဆုံးသတ်ရေး ပြည်သူများ၏ ဘုံသဘောထား

#Enough!

လူသားမျိုးနွယ်စုဖြစ်သာ ကျွန်ုပ်တို့သည် စစ်မက်ပဋိပက္ခများကို အဆုံးသတ်ရန် သဘောတူသည်။

ခင်ဗျားတို့ စစ်မက်ပဋိပက္ခကို စိတ်ကုန်ကျသလို ကျွန်ုပ်တို့လည်း စိတ်ကုန်နေကျသည် ဖြစ်သည်။ စစ်မက်ပဋိပက္ခသည် အရာရာကို ပျက်စီးဆုံးရှုံးစေသည့်အပြင် ဖြေရှင်းမှုတစ်စုံတစ်ရာလည်း မပေးစွမ်းနိုင်ပါ။

စစ်မက်ပဋိပက္ခကြောင့် အကြမ်းဖက် ခြိမ်းခြောက်မှုသုံး စစ်ဆင်ရေး (Terrorism)ကို မြင့်တင်စေခဲ့သည်။ စစ်မက်ပဋိပက္ခသည် နျူကလီးယားလက်နက်များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့လူသားများ၏ ဖြစ်တည်မှုကို အဆုံးသတ်ရန် ခြိမ်းခြောက်လျက်ရှိသည်။

စစ်မက်ပဋိပက္ခ ပပျောက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် လူနစ်ယောက်(သို့) နှစ်ယောက်ထက်ပိုသော ငြိမ်းချမ်းမှုရှိသည့် ပတ်ဝန်းကျင်ငယ်လေးကို စတင်တည်ဆောက်နေသည်။ ထိုပတ်ဝန်းကျင်တွင် ပါဝင်သူများသည် လက်နက်များနှင့် စစ်မက်ပဋိပက္ခကို တားမြစ်ရန်၊ အကြမ်းဖက်မှု ကင်းစင်သော အသိုင်းအဝန်း တည်ဆောက်ကြရန် သဘောတူသည်။

ယနေ့ခေတ်တွင် စိန်ခေါ်လျက်ရှိသောပြဿနာများကို စစ်မက်မဟုတ်သောနည်းဖြင့် ဖြေရှင်းနိုင်မည့်အခွင့်အလမ်း ကျွန်ုပ်တို့ လူသားမျိုးနွယ်စု၏ လက်အတွင်းဝယ် ရှိနေသည့်အခြေအနေတွင် မည်သည့်အတွက်ကြောင့် စစ်မက်အသုံးပြုသောနည်းလမ်းကို ဆက်လက်အသုံးပြုရန် လိုမည်နည်း။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြဿနာများဖြေရှင်းရန် စစ်မက်ဖန်တီးသည့်နည်းကို အသုံးပြုနေသည့် လူပုဂ္ဂိုလ် (သို့) အဖွဲ့အစည်းများကို ပတ်သတ်မှုပြုလုပ်မည်မဟုတ်သလို ၎င်းတို့ကို ထောက်ခံခြင်းနှင့် ၎င်းတို့ထံမှငွေကြေးအထောက်အပံ့များရယူခြင်း လည်း ပြုလုပ်မည်မဟုတ်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘဝကို ယခင်ကနှင့်မတူညီသော လူနေမှုပုံစံသစ်၊ ကုစားမှုနည်းလမ်းသစ်များဖြင့် အစပျိုးနေပြီဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားများ ကောင်းမွန်စွာ စာသင်ကြားလာနိုင်ကြသည်။ အလုပ်သမားနှင့် လယ်သမားများလည်း အလုပ်လုပ်ကိုင်မှု အဆင်ပြေလာကြသည်။ မိခင်များ စိုးရိမ်မှုလျော့နည်းလာကြသည်။ အခြေခံလူသားအရင်းအမြစ်များမှာလည်း ပိုမိုအဆင်ပြေစွာ မျှဝေလာနိုင်ကြသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူသားမျိုးနွယ်စုကြား သဟဇာတဖြစ်သော အခြေအနေဖြစ်ရန် ပြုစုပျိုးထောင်နေသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အကြောင်းအရာအမျိုးမျိုးအတွက် လုပ်ဆောင်ချက်အမျိုးမျိုးရှိသော်ငြားလည်း စစ်မက်ပဋိပက္ခ ကင်းစင်သော၊ စိမ်းလန်းသော၊ တန်းတူညီမျှဖြစ်သော ကမ္ဘာတစ်ခုဖြစ်ပေါ်လာရေး အတူတကွလက်တွဲ အလုပ်လုပ်နိုင်ကြရန်အတွက် နိုင်ငံနယ်နိမိတ်ကိုအခြေမခံသော အပြောင်းအလဲကိုလုပ်ဆောင်မည့် လူ့အသိုင်းအဝန်းဖြစ်ပေါ်လာရန် ချိတ်ဆက်လျက်ရှိသည်။ ကမ္ဘာကြီးပူဇွန်လေးနှင့် တန်းတူညီမျှမှုရှိမှုကို မဖြေရှင်းနိုင်သည့် ကာလပတ်လုံး စစ်မက်ပဋိပက္ခများကို အဆုံးသတ်နိုင်မည် မဟုတ်သည့်အတွက် အပြောင်းအလဲကိုလုပ်ဆောင်မည့် လူ့အသိုင်းအဝန်းသည် အရေးကြီးသည့် အခန်းကဏ္ဍတွင်ရှိနေသည်။ ဖော်ပြပါပြဿနာများကို ကမ္ဘာပေါ်ရှိသတ္တဝါအားလုံး ခံစားနေကြရပြီး ဖန်တီးသူများမှာလည်း ကျွန်ုပ်တို့အား လက်နက်အားကိုးနှင့် အတင်းအဓမ္မအုပ်ချုပ်နေသော အုပ်စိုးသူလူတန်းစား (Elites)များဖြစ်ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် စစ်မက်ပဋိပက္ခများကို လူတစ်ဦးတစ်ယောက်ခြင်း ဆီမှအစပျိုး၍ အဆုံးသတ်မည်။ အုပ်စိုးသူလူတန်းစားသည် စစ်မက်ပဋိပက္ခများ ဖန်တီးသူများဖြစ်သည့်အတွက် ၎င်းတို့မှစစ်မက်များအဆုံးသတ်မည့်အချိန်ကို ကျွန်ုပ်တို့စောင့်နေမည်မဟုတ်။

စစ်မက်ပဋိပက္ခကို မည်သူကစတင်သည်၊ မည်မျှကျယ်ပြန့်သည်၊ မည်သည့်အတွက်ကြောင့် ဖြစ်ပွားနေရသည် စသည့် အကြောင်းအရာများကို ကျွန်ုပ်တို့သည် ခွဲခြားရှုမြင်ကြမည်မဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အကြမ်းဖက်မှုနှင့် စစ်မက်ပဋိပက္ခများအားလုံးကို ရှုံးချသည်။ စစ်မက်ပဋိပက္ခများသည် မည်သည့်အခြေအနေကိုမှ ဖြေရှင်းနိုင်မည် မဟုတ်ဟု သဘောတူသည်။

လူသားမျိုးနွယ်စုဖြစ်သာ ကျွန်ုပ်တို့သည် စစ်မက်ပဋိပက္ခများကို အဆုံးသတ်ရန် သဘောတူသည်။

#Enough!